



AMALIASTRAAT 14
2514 JC, LA HAYE / THE HAGUE
TEL: +31(0)70 346 9715, FAX: +31(0)70 365 2979
WWW.CAMEROON-EMBASSY.NL

The Hague, January 12, 2023

COMMUNIQUE N° 002/2023

LIMITED ACCESS TO CONSULAR SECTION

The Embassy of Cameroon in The Hague informs the public that due to urgent maintenance work that will be carried out in the Consular Section of the Embassy, access to the Embassy would be **limited** from **Monday 16/01/2023 to Thursday 19/01/2023**.

Users are therefore requested to reschedule or defer their visits to the Embassy as only exceptionally urgent cases would be attended to during this period.

Normal services would resume on Friday 20th January 2023 at 9:00 am

The Embassy counts on the understanding of each and everyone.

ACCES LIMITE A LA SECTION CONSULAIRE

L'Ambassade du Cameroun à La Haye informe le public qu'en raison des travaux d'entretien urgents qui se dérouleront dans les locaux de la Section Consulaire de l'Ambassade, l'accès à la chancellerie sera limité du **lundi 16/01/2023 au jeudi 19/01/2023**.

Les usagers sont par conséquent priés de reprogrammer ou de reporter leurs visites à l'Ambassade, car seuls les cas exceptionnellement urgents seront traités pendant cette période.

Les services réguliers reprendront le **vendredi 20 janvier 2023 à 9h00**

L'Ambassade compte sur la bonne compréhension des usagers.

